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1 Verwelkoming 

Katrien Smolders vervangt Josette Waegemans (ziekte) gedurende 3 maanden. 

 

2 Verslag vorige vergadering 

Behalve graag een juiste schrijfwijze van de naam Sterkendries zijn er geen opmerkingen en het verslag wordt 

goedgkeurd. 

 

3 Punten agenda gemeenteraad 

Een hele reeks politieverordeningen. Punten 1 tot en 8 geen opmerkingen. 

 Punt 9 : schepen Roovers verduidelijkt dat deze aanpassing in Oplinter nog aangevuld wordt met 

infrastructurele maatregelen in het kader van een veilige schoolomgeving. 

 Punt 13-14: de normale parkeertijd in een blauwe zone is twee uur. Schepen Roovers benadrukt dat in 

deze zones dit 3 uur wordt. Dit om winkelen toch te faciliteren maar een hele dag parkeren of 

bewonersparkeren tegen te gaan. De parking achter het zwembad is voorlopig on hold gezet omdat er grotere 

plannen zijn. Hij verwijst hiervoor naar de collega Mombaers, schepen van ruimtelijke ordening. 

 Ingediende bijkomende agendapunten: raadslid Van Stipthout heeft gelijk met de conclusie dat de kennis 

omtrent fietspaden en fietssuggestiestroken van zowel fietsers als automobilisten triestig is. Een nationale 

actie zou welkom zijn. 

Schepen Roovers licht toe dat een fietser alleen bescherming geniet op een fietspad (vrijliggend of aan de 

rand van de rijweg afgebakend met een stippellijn), niet op een fietssuggestiestrook.  

 

4 Varia 

Schepen deelt mee dat het nieuwe recyclagepark deelneemt aan de Open Bedrijvendag op 2 oktober. Om 11 

30 u is er een officiële opening. 

Raadslid Huts vraagt om even te kijken naar de gele strepen in de Distelstraat (kloppen ze wel met het 

genomen besluit qua lengte?). 

Raadslid Struyf heeft de laatste raad van bestuur van Regionaal Landschap Zuid-Hageland bijgewoond waar 

een ontwerpnota betreffende de nieuwe structuur van de RLZ’s besproken is. Deze zullen meer opgenomen 

worden in de provinciale structuur, evenals de bosgroepen. Opmerkelijk is een sterke accentverschuiving 

geplaatst in een jaarthema: tuinen. Dit is nieuw en de RLZ’s hebben hier geen expertise in. Komt ook nog bij 

dat er samenwerking gevraagd wordt met MOS, in de scholen. 

De andere opdrachten (gemeentelijke natuurprojecten, vorming voor leerkrachten, vergroten draagvlak voor 

biodiversiteit en koesterburen, regionaal steunpunt voor lokale partners…) blijven behouden.  

Maar hier tegenover worden nog minder middelen gezet. Zuid-Hageland moet voor volgend jaar een budget 

uitwerken dat 5% lager ligt. 
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